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Ministerul Economiei reorganizeaza reteaua de atasati economici

Ministerul Economiei realizeaza o reorganizare si o regândire a întregii retele de atasati economici, aceasta

si în contextul în care au mai ramas circa 30 de oameni la post, dupa interdictia privind detasarea de la

privat la stat, a declarat, marti seara, ministrul Economiei, Energiei si Mediului de Afaceri, Virgil Popescu.

"În momentul de fata avem o retea de 83 de atasati economici ai ministerului care se gasesc în diverse zone din

lume. Dupa aparitia interdictiei detasarii din privat în public cred ca am ramas cu vreo 30 de oameni la post.

Suntem în reorganizare si regândire a întregii retele externe a României Aveam cam jumatate din retea care

lucreaza la stat si restul veneau din detasare. Erau detasati direct la post pe 13 luni. Daca veneau la concurs, veneau

tot detasati în cadrul ministerului si ministerul îi trimitea", a spus Popescu la B1TV.

Acesta s-a aratat convins ca exista si oameni foarte buni în retea, dar a subliniat ca este nevoie de o reîmprospatare

si ca va scoate posturile la concurs.

"Avem si oameni buni la post. De exemplu directorul de la Romarm mi-a vorbit extraordinar de bine de atasatul

economic de la Cairo care, pe baza relatiilor lui personale, i-a deschis niste usi acolo. Sunt convins ca în retea, pe

evaluarea pe care o facem, o sa gasim si oameni foarte buni la post si e clar ca e nevoie de reîmprospatare. Eu sunt

hotarât sa scot posturile la concurs în interiorul ministerului pentru a termina odata cu posibilitatea ca vin detasati,

vin sinecuri politice. Cine se crede bun sa vina la concurs, intra prin concurs în Ministerul Economiei, la

Departamentul de Comert Exterior, la Directia Generala de Comert Exterior cum îi spunem acum, si de acolo

poate sa plece la post, evident dupa ce îsi face un stagiu. O sa examinam si tarile exotice, pentru ca, daca tinem un

atasat, de exemplu, prin Cuba si vedem ca nu avem schimburi economice cu Cuba ma întreb de ce îl tinem acolo",

a mai afirmat ministrul Economiei.
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